
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2015-05-06 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Bengt Magnusson, Ulla 

Hagdahl, Siv Hellström, Inger Linderoth, Sven Aronsson, 

Gunilla Nensén-Johansson och Iréne Crona 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

 Lars redogjorde kortfattat för föreningens ekonomi per den 30 april.

  

Medlemsantal  
Ännu saknas medlemsavgifter från 6 medlemmar. Totala medlemsantalet 

idag är fortfarande 401 och kommer förhoppningsvis att hålla sig runt 400 

då några bortfaller och ett par tillkommer. 

   

§ 5 Inkomna skrivelser 

 

Sommarting i Medevi Brunn den 2 augusti 2015 

 Från distriktet hade inkommit en förfrågan om deltagande i ett planerat 

sommarting i Medevi Brunn med Ulf Holmertz. Något beslut om 

deltagande fattades inte men intresserade medlemmar kan hitta vidare 

information på distriktets hemsida. 

 

 Nytt medlemsregister och ny hemsida 

 Från förbundet hade inkommit information om att det nya 

medlemsregistret skall vara inne i december 2015. Utbildning kommer att 

ske i oktober-november. Ny utformning av hemsidan kommer dock först 

under våren 2016. 



 Monica undersöker med valberedningen om man kan hitta en ersättare till 

Göran Carlsson som webbansvarig, då han avsagt sig uppdraget efter 

september månad i år. 

 
§ 6 Rapporter 

 

 Distriktsstyrelsens senaste möte 

 Monica rapporterade att Peter Sikström anställts som förbundets nya 

generalsekreterare efter Stickan Carlsson och att Ingrid Broman från 

Söderköping är ny läkemedelsansvarig. 

 

 Monica nämnde också att det kommer att finnas en Idébank på distriktets 

hemsida där man kan hitta olika aktivitetsförslag. 

 

 

§ 7 Resor  

 

 Dalsland, 1-4 juni 

 Monica meddelade att det mesta nu är klart med resan till Dalsland. Några 

deltagare har tyvärr hoppat av så antalet resenärer är nu 35. Dessa har alla 

fått program och inbetalningskort. 

 

 Endagsresan till Capella Ecumenica den 5 augusti 

 Då resan ej är fulltecknad kommer anmälningslistan att läggas ut vid nästa 

månadsmöte. 

 

 ”Långresa” nästa år 

 Till hösten 2016 hoppas man kunna ordna en utlandsresa. Olika alternativ 

diskuterades men man beslutade avvakta till i höst då de nya 

reseprogrammen presenteras. 

 

 Seniorkryssning och Julbordskryssning 

 Information om dessa specialkryssningar för SPF-medelmmar hade 

inkommit från förbundet. 

 

 Presentbrev till nya medlemmar 

 Från förbundet hade inkommit presentbrev med erbjudande om fria 

kryssningar med Viking Line för nya medlemmar. 

 

 Julmarknadsresa 

 Föreningen har för avsikt att ordna en julmarknadsresa men återkommer 

när man har konkreta förslag.  

  



§ 8 Nya ärenden och Övrigt 

 

 30-årsjubileet 
Olika detaljer i samband med föreningens 30-årsjubileum den 10 juni 

diskuterades och arbetsuppgifter fördelades. Annons med information om 

anmälan m.m. kommer den 21 maj. 

 

 Marknaden i Östra Husby den 11 juli 

 Lena Nyholm informerade styrelsen om att hon och P-O samt Rolf och 

Gunni Johansson hade fått förfrågan från arrangörerna om man liksom 

förra året kunde hjälpa till med parkeringsvakter. På det hade man svarat 

ja och intresserade medlemmar kan vända sig direkt till någon av de 

nämnda om man vill delta. 

 

 Möte med sockenombuden den 22 april 

 Inger informerade om sitt möte med sockenombuden där bl.a. den årliga 

kräftskivan i Gnedby diskuterades. Den som håller i det arrangemanget är 

Birgitta Bergman och det hela går av stapeln den 19 aug. 

 

 Den 25 maj sker sockenombudens årliga tårtservering på Wijkagården och 

i det arrangemanget håller Anita Östensson.   

  

  

§ 9 Avslutning och nästa möte 

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och meddelade att 

nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 12 augusti 2015 kl. 13.00 i 

Östra Husby bygdegård.  

 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Iréne Crona Monica Helgesson 

 


